
Výročná správa Rady školy pri MŠ Tatranská 23 

školský rok 2021/2022 

 
Rada školy má 11 členov, ktorí sa v školskom roku 2021/2022 stretli na dvoch  zasadnutiach. 

 

Členmi RŠ sú :  

                            -zástupcovia rodičov:                       Ing. Michal Sedlačko   

                                                                                      MUDr. Jana Maňková 

                                                                                      Ing. Lucia Molitoris 

                                                                                      MUDr. Martina Vargová    

                         

                           -zástupcovia pedag. zamestnancov:  Kluknavská Jana 

                                                                                      Maďoranová Katarína 

 

                           -zástupca nepedag. zamestnancov:   Piteľová Mária 

 

                           -zástupcovia zriaďovateľa:                MUDr. Magdaléna Galdunová 

                                                                                      Michal Djordjevič 

                                                                                      Ing. Richard Kočiš 

                                                                                      Ing. Ingrid Faťolová 

 

Priebeh zasadnutí Rady školy v šk. roku 2021/2022: 

 

1. zasadnutie: Dňa 28.9.2021 sa uskutočnilo zasadnutie RŠ, na ktorom bola  

schválená výročná správa o činnosti RŠ za školský rok 2020/2021 a prerokovaný nový 

školský poriadok, ktorý bol doplnený o zmenu v povinnom predprimárnom vzdelávaní. 

Členovia RŠ boli ďalej oboznámení so správou výchovno- vzdelávacej činnosti za 

predchádzajúci školský rok. 

           2. zasadnutie: Dňa 30.3.2022 sa členovia RŠ stretli z dôvodu prerokovania Školského 

vzdelávacieho programu, ktorý bol doplnený o niektoré nové kapitoly a vypusteniu kapitol, 

ktoré v ňom už neboli potrebné. Nový ŠVP bol Radou školy schválený.  

 

Výchovno- vzdelávacia činnosť sa riadila podľa Školského vzdelávacieho programu : „Hrou 

objav svet “ s pokračovaním špecifického zamerania školy (viď. Školský vzdelávací 

program). Prebiehala spolupráca so ZŠ, CPPPaP, s knižnicou. Pokračovali sme v krúžkovej 

činnosti a aktivitách ako je karneval, vystúpenia pre rodičov v digitálnej forme, hudobné 

koncerty, návšteva botanickej záhrady, týždeň detských radostí, rozlúčka  s predškolákmi. 

Z materiálno-technického zabezpečenia boli zakúpené nové učebné pomôcky a hračky, 

interaktívne tabule do 3.tried, počítače pre deti, tlačiareň, záhradné zariadenie, prebehla 

rekonštrukcia letnej umývarky a bolo vymaľovaných päť tried.  

 

 

         Z hľadiska hospodárenia  Rada školy nedisponovala žiadnymi finančnými 

prostriedkami, z toho dôvodu správa neobsahuje žiadne finančné údaje. 

 

Ďakujem všetkým členom Rady školy za aktívnu spoluprácu a účasť na zasadnutí RŠ. 

 

 Košice, 18.10.2022                                                                      Kluknavská Jana 
                                                                                                   predseda Rady školy 


